

Mødereferat bestyrelsesmøde
Tirsdag, d. 2021.06.04 - kl. 08:30

Til stede:	Hans-Henrik Tungelund, Mette Adamsen, Eva Høymark og Susanne Hansen
Mødested:	Klubhuset
Referent:	Susanne Hansen
Punkt:	Emne:
1.	Siden sidst
2.	Generalforsamling. Hvem er på valg: Johnny, Eva, Mette er på valg og alle vil gerne genvælges. Dato for bestyrelsesmøde den 21.06.2021 Mette bestiller lokale i hallen. Susanne kontakter udvalgene vedr. hvem fortsætter. Udvalgene gøres opmærksom på at lave beretninger.
3.	Klubmodul hjemmeside. Der arbejdes i bestyrelsen på at få udfaset den gamle hjemmeside indenfor den nærmeste fremtid. Den gamle hjemmeside er hermed nu blevet gjort inaktiv, og der bliver ikke lagt nye sager ind på denne - der henvises i stedet for til Kaløvigs Klubmodulsiden. Susanne lavet et udkast om Adfærds konsulent i klubben og Eva arbejder på at sætte det på klubmodul.
4.	Ny tekst på hjemmesiden til tilmelding. TA vil gerne have en ny tekst på som vejledning til holdtilmelding på Klubmodul. HH har rettet hjemmesiden.
5.	Opfølgning på bidesag. Bestyrelsen skal kontaktes ved alle bidesager, HH laver et opslag på FB trænergruppen vedr. proceduren.
6.	Bjørneklo på luftepladsen. William har sprøjtet for bjørneklo, og er obs på at få sprøjtet igen, hvis klo'erne dukker op igen.
7.	Voice of Pets. Orientering fra arrangørerne til bestyrelsen. Der er nedsat en arbejdsgruppe, som arrangerer eventet, og datoen er den 20.06.2021 fra 12:00 - 16:00. Der er sat opslag på Kaløvigs FB side til orientering for vores egne medlemmer.
8.	Arbejdsdag. Datoen er 5. september fra kl 9:00 - 14:00. Der afsluttes med noget grill. Forslag og ideer til arbejdsopgaver kan skrives på tavlen i klubhuset.
9.	Varmtvandsbeholder. Vi har pt. ingen varmt vand i klubhuset. Der eftersøges en fra klubben, som ved noget om varmtvandsbeholder, som kan kikke på den.
10.	Ny betalingsmåde i Klubmodul. Klubmodul har indført et nyt betalingssystem ,Nets, som klubberne skal benytte. Dette har ikke nogen betydning for medlemmerne, da man stadig kan benytte Mobilpay til køb i klubhuset og overførsler til kassereren.
11.	Bettina som sponsoransvarlig i KU. KU kontaktes af Susanne. HH taler efterfølgende med Bettina.

12.	<p>Pokalsponser.</p> <p>Vi har fået tilbud om et pokalsponsorat. HH. kontakter Bettina vedr. en evt. pokalsponsor - bestyrelsen tænker, at vi gerne vil vide fra KU, om der afholdes klubmesterskab først. Ellers vil vi gerne have det i mente til næste års konkurrencer.</p>
13.	<p>Såning af nyt græs - hvornår bliver der sået ny græs der hvor jernpladerne har været?</p> <p>Johnny kontakter de rette folk... igen, og beder dem om, at få sagen færdiggjort.</p>
14.	<p>Aspirant/føl - er aspiranterne tilmeldt uddannelse.</p> <p>TA har møde med føllene, vedr. at gå videre til at starte på grunduddannelsen. Efterfølgende er alle føl tilmeldt grunduddannelsen, bekræftelse fra udvalget om alle har fået en plads kommer senere.</p>
15.	<p>Hundelufferordning.</p> <p>Teksten i Hundelufferordningen rettes på Klubmodul til, så det fremgår bedre, at der ikke må selvtrænes på banerne. HH er på sagen.</p>
16.	<p>QR-kode/mail fra Lone.</p> <p>Det er ok fra bestyrelsen, at der bliver sat en QR kode op.</p>
17.	<p>EVT.</p>
18.	<p>Næste møde</p> <p>Fredag den 18. juni kl. 8:30</p>